
Styremøte i Salten skyttersamlag onsdag 18. april på Fauske Hotell. 
 
Møtet satt klokka 18.00 
 
Til stede: 
Fra Samlaget: 
Håkon Kvarsnes, Arnfinn Johansen, Ketil Hansen. Knut O Kristensen, Monica 
Eriksen, Lars Fossum. 
 
Fra Heimevernet: 
Svein Pettersen, HV 14 
John Løkås,  Fauske HV 
 
Sak 1. 
Referat fra forrige styremøte. 
Referatet er lagt ut på Samlagets hjemmeside. Ingen kommentarer til referatet. 
 
Sak 2. 
Nytt fra DFS. 
Sammensetning og stemmegivning på Skyttertinget. 
Styret går inn for at dagens ordning beholdes. 
 
Sak 3. 
Budsjett/regnskap 2007 
Kasserer redegjorde for situasjonen pr i dag. For tidlig å trekke konklusjoner, 
men det ser ok. ut så langt. 
 
Sak 4. 
Utdanning av instruktører. 
Samlaget har fått to deltakere på instruktørkurs på Dombås. 
 
Sak 5. 
HV-felten 2007 
Lav deltakelse i fjor, 21 stykker, 17 seniorer og 4 fra HV-ungdommen. 
Lav deltakelse kan skyldes nye oppbevaringsregler for HV-våpnene. 
HV bør få Terminlista så snart den foreligger. 
Informasjon til mannskapene gis fra begge sider, både HV og skytterlagene. 
 
Sak 6.  
Samlagsstevnet i felt – feltkarusellen. 
En ser samme tendensen i Salten som i resten av landet – nedgang i deltakelsen 
på feltstevner. 
Saken diskutert. 



Sak 7. 
Kulturmidler fra fylket. 
Det er søkt om kr. 20000.- 
 
Sak 8. 
Uttak av samlagsskyttere og lagledere. 
Arnfinn Johansen og Ketil Hansen tar ut laget for klasse 3-5 og veteraner. 
Monica Eriksen tar ut laget for rekrutteringsskytterne. 
Lagledere tas ut senere. 
 
Sak 9. 
100-årsfest og erkjentligheter. 
Tas opp igjen på neste styremøte. Styrerepresentanter og skytterlag tenker over 
kandidater. 
 
Sak 10. 
Skytingens dag. Annonse - økonomisk støtte. 
Dagen arrangeres som før med fellesannonse. Økonomisk støtte er omsøkt fra 
Skytterkontoret. 
 
Sak 11. 
Skytterlagene på nett. 
Lederen orienterte. 
Stort sett alle lagene har nå fått mailadresse fra Skytterkontoret. 
 
Sak 12. 
Valg på NN-skytterkrets. 
Lederen orienterte. Saltens representant får fullmakt til å stemme på tinget. 
 
Sak 13.  
Sektoransvar. 
Det ble satt opp liste med ansvarsfordeling blant styremedlemmene. 
 
Sak 14. 
100 – årsjubileet. 
Saken diskutert og gjennomgått. 
Avtale med hotellet og avtaler om priser etc – neste møte. 
Meny bestemmes neste møte  
Invitasjoner diskutert. 
Bordplassering diskutert. 
Andre oppgaver også diskutert. 
 
Møtet hevet kl 21.10                            Ketil Hansen, referent. 


